

GENERAL AGREEMENT  
ON TARIFFS AND  
TRADE

ACCORD GENERAL SUR  
LES TARIFS DOUANIERS  
ET LE COMMERCE

RESTRICTED  
LIMITED C  
GATT/CP.4/E/1/Add.1  
14 March 1950  
ORIGINAL:  
ENGLISH & FRENCH

---

CONTRACTING PARTIES  
Fourth Session

WORKING PARTY E ON BALANCE OF  
PAYMENTS QUESTIONS

Additional Terms of Reference ✓

The Contracting Parties have taken note that the International Monetary Fund is currently considering the financial aspects of the South African import restrictions and have also noted that it is contemplated that a report on this subject will be received by the Contracting Parties from the International Monetary Fund. Working Party E shall, at such time as it deems appropriate in view of the Fund's consideration, deal with the communication from South Africa on the application of import restrictions in terms of Article XIV 1 (g) and other appropriate provisions of the General Agreement.

---

PARTIES CONTRACTANTES  
Quatrième Session

GRUPE DE TRAVAIL "E" CHARGE DE  
L'EXAMEN DES QUESTIONS RELATIVES A LA BALANCE DES PAIEMENTS  
Mandat additionnel

Les Parties Contractantes ont pris acte de ce que le Fonds Monétaire International examine actuellement les aspects financiers des restrictions à l'importation imposées par l'Union Sud Africaine et de ce que les Parties Contractantes attendent du Fonds Monétaire International un rapport sur cette question.

Le Groupe de Travail "E" examinera, lorsqu'il le jugera approprié, compte tenu de l'examen entrepris par le Fonds, la communication de l'Union Sud Africaine sur l'application de restrictions à l'importation aux termes de l'article XIV 1 (g) et autres dispositions pertinentes de l'Accord général.